
Konstgräs till grusplanen på ängen - Motion 
 
Bakgrund: Då barn och unga rör sig på ängen och då planen är i mindre bra skick önskar jag 
att man kunde lägga konstgräs på nuvarande grusyta. Då ytan är liten och nästintill 
underhållsfritt året om så lär kostnaden inte bli särskilt hög. Idag finns det även konstgräs 
som är bättre och mer miljövänliga än tidigare. 
 
Jag föreslår att vi tar fram ett kostnadsförslag om vad det skulle kosta att lägga konstgräs på 
den lilla ytan samt om kommunen har ”delar” de inte använder som blivit över från 
elvamannaplanerna som gjorts om som vi kan ta del av. 
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